

致：新渡輪服務有限公司企業傳訊部

To: Corporate Communications Department, Sun Ferry Services Company Limited

本人有興趣參與於 **7月25日晚上7:15** 開始舉行的港內航線乘客聯絡小組

I am interested to participate in the **Passenger Liaison Group (PLG) of the inner-harbour ferry routes to be held from 7:15pm on 25<sup>th</sup> July:**

*\*必須填寫 Required field*

\*姓名 Name : \_\_\_\_\_ (中文 Chinese) \_\_\_\_\_ (英文 English)

\*八達通號碼 Octopus Card Number

(包括括號內的數字 Include the number in the bracket) : \_\_\_\_\_

(作核實為選擇該航線之乘客之用 For verification as passenger of the selected ferry route)

\*性別 Gender : \_\_\_\_\_ 職業 Occupation : \_\_\_\_\_

年齡 Age :  16-25  26-35  36-45  46-55  56-65  66 或以上 or above

\*聯絡電話 Contact No.: \_\_\_\_\_ (日間 Daytime) \_\_\_\_\_ (晚間 Night time)

傳真號碼 Fax No. : \_\_\_\_\_ \*電子郵箱地址 Email address : \_\_\_\_\_

\*慣常乘坐的航線及航班 The ferry route and sailing used to take :

\_\_\_\_\_ (航線 Ferry route) \_\_\_\_\_ (航班 Sailing)

\*請選擇作聯絡的方式。Please choose the way of contact as follows.

電話 Telephone

傳真 Fax

電郵 Email

\*簽名 Signature : \_\_\_\_\_ \*日期 Date : \_\_\_\_\_

若閣下成功獲抽出，新渡輪會於 **7月18日及7月19日期間(辦公時間內)** 透過閣下所選擇的聯絡方式通知閣下。屆時敬請閣下留意電話的留言信箱或電郵的垃圾郵箱。如有疑問，可向新渡輪查詢。

Shortlisted participants will be notified via your option of contact individually **between 18<sup>th</sup> July and 19<sup>th</sup> July (within office hours)**. Please pay attention to your phone's voicemail or email's spam folder as well during that period. Should you have any questions, please inquire with Sun Ferry.

請將填妥的表格於 **7月12日或之前經以下的途徑遞交** Please submit the completed application on or before **12<sup>th</sup> July via**

1. 交給北角碼頭大堂的當值職員 Submit the form to the on-duty staff at the entrance of North Point Pier 或 or
2. 傳真至 fax to : 2131 8877 或 or
3. 電郵至 email to: ferry\_ideas@sferry.com.hk 。

~~~~~  
**備註 Remarks**

會議會以廣東話進行，惟若參加者以英語發問本司會以英語回答。

The meeting will be conducted in Cantonese. English reply will be provided when questions asked in English.

所收集之個人資料將按個人資料(私隱)條例處理，並只會用作是次活動安排之用。如閣下對所提供之資料有任何問題或意見，請電郵 ferry\_ideas@sferry.com.hk 與顧客服務主任聯絡。

Sun Ferry undertakes to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance to ensure your personal data will only be used to handle the participation of the PLG. Should you have any questions or comments on the given personal data, please email our Customer Services Officer at ferry\_ideas@sferry.com.hk.

如提供之資料不全，有關申請將不獲處理。

Application with incomplete information will not be processed.